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Vzdělání 
 
Své vzdělání v oboru fyzioterapie jsem začala na naší fakultě FBMI ČVUT, a dále jsem 
pokračovala v magisterském oboru na SZU v Bratislavě v oboru Specializace ve zdravotnictví 
– Fyzioterapie. Během studií jsem se aktivně podílela na rozšiřování svého vzdělávání 
odbornými kurzy, jako například Spirální stabilizace páteře a McKenzie koncept a další.  
Své vzdělání nejen v oblasti fyzioterapie si neustále rozšiřuji a účastním se odborných 
vědeckých konferencí, seminářů např. KLINICKÉ A PREKLINICKÉ HODNOCENÍ  
v rámci cyklu Celoživotního vzdělávání na ČVUT OSOBA ODPOVĚDNÁ ZA 
DODRŽOVÁNÍ PRÁVNÍCH PŘEDPISŮ PODLE NAŘÍZENÍ EU 2017/745 A JEJÍ ROLE 
VE FIRMÁCH. 
Momentálně jsem studentkou postgraduálního studia na FBMI ČVUT v doktorském studijním 
programu Biomedicínské inženýrství. Náplní mého studia je aplikace biomedicínského 
inženýrství do praxe. Snažím se propojit technické aspekty s rehabilitační péčí, zejména u 
pacientů s neurodegenerativním onemocněním. 
 
Pracovní zkušenosti 
Od roku 2016 jsem působila jako odborný fyzioterapeut v Oblastní nemocnici Kladno a 
Rehabilitační nemocnici Beroun. Obě pracoviště svojí komplexností mi dala velký rozhled 
v oboru.  
Pro FBMI ČVUT v Praze pracuji jako akademický pracovník na katedře Komunikačních a 
informačních technologií v lékařství a jako asistent na katedře Ochrany obyvatelstva a 
zdravotnických oborů, kde se snažím studentům předat praktické zkušenosti 
z fyzioterapeutické praxe. Dále působím jako vědecký pracovník pro 1. Lékařskou fakultu 
Univerzity Karlovy v Praze, kde mojí náplní práce je výzkumný koncept telerehabilitace. 
Od roku 2022 jsem na pozici vedoucí fyzioterapeut pro NZZ Homebalance s.r.o. 
 
Volební program 
Stejně přísně a důsledně, jakou mne znáte z výuky, budu hájit a podporovat zájmy studentů 
v AS FBMI. Sama jsem studentka a vím, jak je někdy těžké být slyšet. Chci, aby na FBMI 
byla profesní, korektní a přátelská atmosféra mezi studenty a vyučujícími. 
Mojí hlavní myšlenkou je zajistit odbornou a stabilní výuku studentům, zajistit včasnou 
informovanost ohledně termínů a podmínek pro zápočty a zkoušky. Vedle toho bych ráda 
podporovala výzkum a propojení vědecko- výzkumných týmu mezioborově a též i s jinými 
fakultami v ČR i zahraničí. 
 
V Praze dne 24.1.2023  S kandidaturou do studentské komory AS FBMI souhlasím.  
 


